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Sopar tertúlia 
Molt important !!! 

 

Anoteu la data a les vostres agendes 
 

Aquest curs iniciem els sopars tertúlia amb una persona de dilatada trajectòria en el 
nostre Moviment, en Suso Mon, que ens parlarà d’un tema molt actual. 

 
Humanisme i Intel·ligència Artificial 

 
Esteu tots convidats. La trobada és oberta a tots els membres del Moviment i 

persones a qui pugui interessar. 
 

Divendres 15 de novembre de 2024 a les 20h 
 

Parròquia de Santa Madrona 
Carrer Tapioles 10. Barcelona 

 

 



 

 

 

 

L’equip del MIIC va estar present als events del MIEC 
del 12 al 20 de setembre 

Cliqueu per veure  las no�cias del equipo del MIIC que 
estuvo en los eventos del MIEC del 12 al 20 de 
sep�embre de 2024. 

 

 

Us adjuntem el Butlle� número 44 de la 
Plataforma d’En�tats Cris�anes amb els 
Immigrants. 
 Podeu veure tot el Butlle� aquí 

 

https://professionals-cristians.us5.list-manage.com/track/click?u=0b456590c735db0125b3473c3&id=ed1893a9d7&e=0cec828a49
https://professionals-cristians.us5.list-manage.com/track/click?u=0b456590c735db0125b3473c3&id=ed1893a9d7&e=0cec828a49
https://professionals-cristians.us5.list-manage.com/track/click?u=0b456590c735db0125b3473c3&id=ed1893a9d7&e=0cec828a49
https://professionals-cristians.us5.list-manage.com/track/click?u=0b456590c735db0125b3473c3&id=4a0432ca5d&e=0cec828a49


 

 

 

 

AVUI  ENS TROBEM AMB ... ANTONI MATABOSCH 
 

 

 Qui ets i quant temps portes al moviment? 

Sóc l’Antoni Matabosch I fa 65 anys que sóc capellà i a la 

diòcesi m’han fet fer gaire bé de tot: Vicari, professor, Delegat 

d’Universitat, Laics, Economia, etc. A l’any 1976 vaig 

començar a acompanyar un grup del MUEC i al cap de poc dos 

grups. Estic al Moviment de Professionals des de la seva creació l’any 1990, fa 35 anys 

Què és el que t’impulsa a aixecar-te cada dia? 

El “carpe diem”, el no desaprofitar la vida que Déu m’ha donat i en la vocació del servei del prevere. 

A vegades sóc massa estricte  en no perdre el temps, tot i que també considero un deure tenir 

espais  de descans de tant en tant i, per salut física i mental, fer vacances a l’estiu. Tenir una vida 

intensa però pautada m’ajuda molt. 

 



 

Quin és el teu talent?  Quina habilitat tens? 

EMoltes vegades penso que de natural no he tingut unes qualitats molt marcades i si n’he tingut 

algunes han anat evolucionant i apareixent a mesura que he hagut de respondre a un nomenament o a 

una nova situació. De petit no tenia pas gaire bones notes i era molt esvalotat; amb els anys, 

especialment en els estudis a Roma i quan em van cridar a ser professor a la Facultat, vaig poder 

treure molt més de mi. La vocació pastoral, l’ecumenisme, les relacions interreligioses i l’estar 

present en la nostra cultura m’ha portat a posar el diàleg en el centre de la meva vida. Com a habilitat 

sóc més sintètic que creador; mai no he sigut capaç d’escriure una poesia, i em sap greu. 

L’acompanyament dels grups d’Acció Catòlica (JARC, JOC, JOBAC, MUEC i MPCB) m’ha fet més 

acompanyant que no pas dictador, escoltador més que imposador, oient de la Paraula més que 

dogmàtic. M’imagino a mi mateix com una capsa d’on vas traient el que bonament necessites sense 

haver de fer grans tries, amb el convenciment que si fas el que pots, Déu ja proveirà. He estat i estic 

encara al servei de la diòcesi i del que em demani. 

Si poguessis viure dins d’una pel·lícula per un dia, quina seria? 
La veritat és que no veig gaire cinema. M’identifico molt amb “Robinson Crusoe”, que de res 

construeix un lloc magnífic. O l’acompanyador d’aquella noia que passa de la ignorància de tot a una 

vida educada i formada (“Pretty Woman”). M’encanta crear, fer créixer. 

Si ara mateix poguessis agafar la maleta i marxar uns dies, on aniries? 

D’això sí que no en tinc cap dubte. Si desapareixo, segur que estic a Roma i per extensió a qualsevol 

part d’Itàlia. Cada població te la seva tradició i la seva realitat artística. Una meravella. 

Què t’ha aportat el Moviment i què creus que hi aportes tu? 
D’acord amb el que he dit més amunt, els grups, les persones, la Revisió de Vida, l’Evangeli en la 

vida, etc. m’ha ajudat molt a anar esdevenint més cristià i més capellà. No puc dir amb certesa què he 

aportat al Moviment i als grups, però sí que haig d’estar molt agraït del que m’han aportat a mi. 

L’estil A.C. m’ha influït en la resta de la meva vida humana, cristiana i pastoral. He intentat aportar 

una fe cristiana arrelada en el Déu de Jesucrist i a la realitat actual, la joia de creure, la necessitat de 

l’ajuda mútua, una vida amb esperança (malgrat que la realitat del món d’avui no doni moltes raons a 

l’optimisme), la fidelitat als compromisos... 
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